
Referat fra AV/IT-råd 22.06.2017 
 
Dette er en oversikt over hva vi diskuterte, og hva vi kom fram til på møtet den 22. juni 2017. 
 
Til stede: Peter, Målfrid, Anders, Alexander, Sverre Erik, Anne Eline, Hans T. 
 
 
Hva som konkret ble diskutert/foreslått og vedtatt: 

- Rask gjennomgang av hva som ble kjøpt inn på bakgrunn av forrige møte 
o Bl.a. notestativer til øvingsrommene, eksterne harddisker og tastatur til 

bevegelseslab 
- Vedtatt at det skal kjøpes inn diverse mikrofoner, stativer og romkorreksjon til lydstudio og 

miksestudio 
- Vedtatt at det skal kjøpes inn mikrofoner/bokser til midirom for å oppgradere/erstatte deler 

av utstyrsparken 
- Vedtatt at det skal kjøpes inn 1 stk. Roland-bildemikser til bruk i bevegelseslaben. Dersom 

denne fungerer godt i bruk, har rådet godkjent at vi kjøper inn enda en til videorommet 
- Rådet drøftet en eventuell oppussing av øvingsrommene i 2U. Vi skal her involvere 

programrådet og få innspill fra studentene selv 
- Vedtatt at det skal kjøpes inn diverse PA- og trommeutstyr til øvingsrommene i 2U 

 

 Anders Tangen 
IT-seksjonen, HF, UiO 


